
 
 

 
 

 
Onderwerp: 

 
Besluitenlijst Presidium 

 
Datum: 

 
17 september 2019 
 

 NOT19-0299 

Aanwezig: 
 
 
 
 
Afwezig: 
 

B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Hoekstra (VVD), G. Klercq – 
arriveert later (CDA), M. Feelders (D66), S. Visser (Nederland Duurzaam),  
C. Kwint (GL), W.J. Mandersloot (Senioren Heerhugowaard), T.J. Visser-
Hogeterp (ChristenUnie), S. Brau (PvdA) en G. de Graaf (griffier)  

 

Notulist: M.G. Bakker-Nobel 

Nr. Onderwerp: Actie 

   

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

 
 
 

02. 
 

Mededelingen en vragen 

 Stand van zaken samenwerking met Langedijk 
Hierover is de laatste tijd voldoende van gedachten gewisseld. 

 Bestuurlijke termijnagenda 2019 - 9  
De heer Kwint mist de toezegging van de wethouder gedaan 
tijdens de algemene beschouwingen op deze agenda. Dit wordt 
aangepast.  
De griffier komt nog met een voorstel betreffende de 
agendering; in het Presidium of in de commissie?  

 Wilt u dat er een besloten vergadering achter een wachtwoord 
wordt getoond?    
Het Presidium besluit dit niet te doen; het is een te groot risico. 

 Informatieve bijeenkomst voor raadsleden met de AIVD op 16 
oktober.  
Gelet op de vertrouwelijkheid van de bijeenkomst wordt 
verzocht prudent met de informatie om te gaan.    

 Aanvangstijdstip vergadering d.d. 4 november over de 
besluitvorming van de begroting.  
Na overleg wordt afgesproken: de vergadering begint om 19.00 
uur. Voor de vergadering staat een buffet klaar.  

 Verlenging contract accountant met 1 jaar  
De griffier laat weten dat het raadsadvies in de raadsver-
gadering van 1 oktober aan de orde komt. Het advies gaat niet 
naar de commissie.  

 Jaarverslag van de werkzaamheden van raad en griffie 2018 
Het verslag wordt geagendeerd als ingekomen stuk voor de 
komende raadsvergadering.  
Bestaat de werkgroep begroten en verantwoorden nog? De 
griffier gaat dit na. 

 Nevenfunctie wethouder B. Fintelman  
De voorzitter licht toe dat er mogelijk aandacht van de pers is 
voor de nevenfunctie voorzitter van de Raad van Toezicht van 
de stichting NIKO die de heer Fintelman vervult.  
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Griffier 
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03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 9 juli 2019  
 
 
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld/in behandeling. 
Mevrouw Visser biedt aan de zogeheten Lief en leed pot van de raad 
(cash) te beheren. Op 1 oktober dragen alle raadsleden 5 euro bij.  
 
Conceptagenda raadsvergadering d.d. 1 oktober 2019 

 Volgorde Toelage leden werkgeverscommissie en Verordening 
rechtspositie wordt aangepast. 

 De heer Feelders laat weten dat het initiatiefvoorstel van D66 
de winkeltijden betreffende, van de agenda gehaald kan 
worden en naar de commissie Meespraak en communicatie 
gaat. 

 

 

05. Evaluatie vorige raad n.v.t. 

 Commissie Stad en Ruimte d.d. 10 september jl 
De heer Mandersloot reflecteert op deze vergadering en brengt 
de reactie van de heer Feelders richting de wethouder ter 
sprake. Mevrouw Klercq laten weten dat zij als voorzitter het 
een moeilijke situatie vond.  

  

 

06 
 

Vergaderschema 2020 welk model heeft uw voorkeur en invulling 
data ‘overige’ opgenomen in vergaderschema 2019. 
 
Inhoud: 

 Verzocht wordt de Werkgeverscommissie voorafgaand aan het 
Presidium dan wel een commissievergadering te plannen 

 Binnen de organisatie wordt nagegaan of het eventueel 
mogelijk is de vergadering van de voorjaarsnota een week 
eerder te plannen zoals ook voorgaande jaren het geval was. 

Lay-out:  

 Het Presidium kiest voor de versie Langedijk.  

 De heer Hoekstra mailt nog een alternatief naar de griffie. 
 
Inplannen ‘overige’ 

 Verzoek presidium voor inplannen bijeenkomst Groenvisie op 
20 november 2019. Akkoord.  

 Bezoek aan oefenavond van de brandweer op 18 november 
2010. Akkoord   

 Themabijeenkomst/werkbezoek Alton. Akkoord met een 
voorkeur voor zaterdag overdag. 

 Vervolg project invoering omgevingswet eventueel op 7 of 30 
oktober aanstaande. Vervalt. Er is behoefte aan een stuk 
waarin duidelijk beschreven is wat we gaan doen.  

 Respect-tour: 
       De commissie Meespraak en Communicatie neemt niet deel 

aan de Respect-tour. In overleg met de burgemeester zal, 
alvorens we ons afmelden bij de organisatie van de Respect-
tour, eerst aan het college worden gevraagd of zij namens de 
gemeente, deel wil nemen aan dit landelijke evenement. 
Antwoord op deze vraag: het college vindt het interessant om 
te kijken of de gemeente hier iets mee kan. 
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07.  
 

Rondvraag 
De heer Visser  

 laat weten dat de heer Y. van Amerongen verhuisd is naar 
Alkmaar en derhalve geen commissielid meer is. 

 laat weten dat hij in contact is getreden met Alkmaar 
Citymarkting en dat hij van de directeur een uitnodiging heeft 
ontvangen. Heeft het Presidium hiervoor belangstelling? 
Geadviseerd wordt dit als partij te organiseren, omdat er een 
commerciële component in het spel is. 

De heer Feelders 

 verzoekt om de informatiebijeenkomst voor raads- en 
commissieleden, om meer financieel inzicht te krijgen om 19.00 
uur te laten beginnen in verband met de duur van het 
programma. Het Presidium gaat hiermee akkoord. 

De heer Kwint 

 laat weten dat de heer R. Korbijn verhuist naar Langedijk en 
dus vandaag voor het laatst in de commissievergadering is. 

 

 
 
 
 

08 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 

 

  ------------------------------------------------------------------------------------------ 
 Spaaragenda 

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?  Cie. M&S 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -   Evalueren raadspagina’s       november  
 -  Peiling behoefte aan training Morele Oordeelsvorming  oktober 
 -  Voorbereiding VNG-congres      maart 
 


